
1 

 

 

TARTU VALLAVOLIKOGU 

HARIDUSKOMISJON 
 

 
 

PROTOKOLL 

 

Kõrveküla         13.03.2024  

 

 

 

 

 

Aeg: 13.03.2024, algus kell 16.00, lõpp kell 18.10. 

 

Koosolekut juhatas: komisjoni esimees Janek Hoffmann. 

Protokollis: Kadri Linamägi. 

Koosolekust võtsid osa hariduskomisjoni liikmed: Janek Hoffmann, Andres Kuusik, Agu Laas, 

Tea Pendla ja Piret Siivelt. 

Puudusid: Laura Koop ja Anneli Kumar. 

Külalised: vallavanem Jarno Laur, sotsiaal- ja haridusosakonna juhataja Anne Aleksejev, 

haridusspetsialist Ene Liivamägi, Tartu Valla Muusikakooli direktor Ele Sonn, õppejuht Mari 

Metsoja ja Tabivere Huvikooli juhataja Liia Koorts. 

 

Päevakord: 

1. Tutvumine tartu Valla Muusikakooliga; 

2. Nõusoleku andmine äriruumi üürilepingu sõlmimiseks; 

3. Tartu valla haridusvaldkonna eesseisvad väljakutsed – huvihariduse ülevaade ja arutelu; 

4. Kohapealsed küsimused ja arutelud. 

 

Kõik komisjoni liikmed on poolt. 

 

1. Tutvumine tartu Valla Muusikakooliga 

Komisjoni koosolek toimub Tartu Valla Muusikakoolis. Komisjon tutvub muusikakooli 

kasutatavate ruumidega ja töökorraldusega. Direktor Ele Sonn ja õppejuht Mari Metsoja  

annavad ülevaate muusikakooli tegemistest. Komisjon saab ülevaate, et kuidas muusikakool 

koos Kõrveküla Põhikooliga ühes majas toimib, ruumi probleemid ja muusikakooli eripära. 

Muusikakool tegutseb ka Lähte Ühisgümnaasiumi ruumides. Suurem arutelu on muusikakooli 

laienemine ja vajalike ruumide leidmine. 

 

Komisjon võtab info teadmiseks. 

 

2. Nõusoleku andmine äriruumi üürilepingu sõlmimiseks 

Eelnõud tutvustab vallavanem Jarno Laur. 

Tartu Valla Muusikakool tegutseb käesoleval ajal Kõrveküla Põhikooliga samas, kooli 

ruumidega ühendatud hoones. Kõrveküla Põhikooli ruumiprobleemi leevendaks ning kooli 

üleminekut tööle kahes vahetuses ennetaks muusikakooli kolimine mujal asuvatesse ruumidesse 

ning vabanevate ruumide kasutamine õppetöö läbiviimiseks koolis. Kõrve Keskus OÜ on 

pakkunud Tartu vallale muusikakooli tarbeks ruume hoones asukohaga Kõrve 1a, Kõrveküla, 
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äriruumi üürilepingu alusel. Õigusakti vastuvõtmine on vajalik, andmaks Tartu Vallavalitsusele 

nõusolek Kõrve Keskus OÜ-ga äriruumi üürilepingu sõlmimiseks tähtajaga viis aastat, 

Kõrveküla alevikus Kõrve 1a hoones asuvate ruumide kasutamiseks Tartu Valla Muusikakooli 

tarbeks. Lepingu sõlmimisel tuleb mh arvestada sellega, et muusikakool saaks hoones tegutseda 

viis õppeaastat. Kõrve 1a hoone on kahekordne, muusikakool hakkab paiknema mõlemal 

korrusel. Üürile võetava pinna suurus on 369,56 m². Üüritasu arvestus algab alates valduse 

üleandmisest üürnikule. Kohandamistöödeks on erinevate vaheseinte ehitus, ruumide valgustuse 

seadmine ja kohandamine, trepikoja tuletõkke kardina rajamine, ventilatsiooni- ja 

jahutussüsteemi täiendused.   

Hetkel on muusikakooli ruumideks planeeritud terve ülemine korrus ja pool esimesest korrusest, 

teine pool läheks lastehoiu kasutusse. 

Esimesel lepinguaastal on kuludeks ruumide kohandamise kulud 65880 eurot ning üürikulud 

3674,53 eurot kuus. Eeldusel, et saame ruumid enda valdusse mais, arvestame käesoleva aasta 

üürikuluks kuni 33070,77 eurot (9 kuu maksed). Seega on esimesel lepinguaastal kulud kokku ca 

99000 eurot. Lepingu täitmise käigus lisandub ruumide kasutamisel tekkivate elektri-, kütte- jmt 

kulude katmise vajadus. Kulude katmiseks käesoleval aastal tuleb arvestada lisaeelarve 

koostamisel. Järgnevatel aastatel tuleb kulud kavandada vallaeelarvesse.  

 

Komisjonis toimub pikem arutelu muusikakooli ruumide asukoha üle tuleviku perspektiivist 

(Raadi Hariduskeskus, muusikakooli oma maja, rendipinnad).  

Majanduse poolse arvutuse jätab hariduskomisjon majanduskomisjoni otsustada. 

Komisjoni arutelust jäi kõlama mõte, et vallavalitsus kaaluks ikkagi terve maja rentimist. 

 

Komisjoni ettepanek: Toetada eelnõu etteantud kujul. 

Poolt on 4 ja erapooletu 1 komisjoni liige. 

 

3. Tartu valla haridusvaldkonna eesseisvad väljakutsed – huvihariduse ülevaade ja arutelu 

Huvihariduse ülevaate annavad sotsiaal- ja haridusosakonna juhataja Anne Aleksejev ja 

haridusspetsialist Ene Liivamägi. 

Tartu valla huvihariduse võimalused on: Tartu Valla Muusikakool, Tabivere Huvikool ja Tartu 

Valla Spordikool. Lisaks on koolide huviringid, noortekeskuse huviringid, spordiklubid ja 

eraõiguslikud spordikoolid ja huvitegevuse ühingud ja erahuvikoolid. Kokku umbes 70 

huviringi. 

Esitlus lisatud protokollile. 

 

Mõtteid komisjoni arutelult: 

- vallas on huviharidusega hästi, kuna enamus lapsed on ikkagi huviharidusega seotud 

(75% lapsi on huviharidusega seotud, umbes 25% ei ole); 

- huviharidusega tegelemise teema võiks kooli arenguvestluses sees olla ja selle pealt saaks 

täpsemad andmed teada, et kui palju lapsi on huviharidusega seotud; 

- klassijuhatajatel võiks olla ülevaade, kus huvihariduse ringides laps käib; 

- leidma peaks neid lapsi, kes kuskil huvihariduses ei käi; 

- muusikakooli klassikaline õpe peab ikkagi jääma ja pakkuda juurde täiesti uusi erialasid 

(nt muusikatehnoloogia, helindamise võimalused jms); 

- arutelu all on tehnoloogia ja kodumajanduse klassi võimalik avamine (Tabivere pargis 

vana hoone korda teha), projektirahade leidmine sellise projekti elluviimiseks; 

- avada huviringid, kus lapsevanem saaks käia koos lapsega; 

- arendada täiskasvanute õpet; 

- kohalike muusikute kaasamine huvihariduse õpetamisel. 

 

Komisjon võtab info teadmiseks. 
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4. Kohapealsed küsimused ja arutelud. 

- haridusvõrgu korrastamise plaan Tartu vallas. 

 

 

 

 

 

 
/digitaalselt allkirjastatud/      /digitaalselt allkirjastatud/  

    

Janek Hoffmann       Kadri Linamägi   

Hariduskomisjoni esimees      Protokollija 


